
Årsmøtereferat for Feletjønn Veglag 7. oktober 2023. 
 
Det var bedre oppmøte denne gangen, noe som er positivt. Ca. 30 hytter var 
representert 
 

1. Valg av dirigent.  
 
Som dirigent ble valgt Georg Weisser. 
 

2. Årsberetning.  
 
 Årsberetningen ble godkjent.  
 

3. Regnskap og budsjett. 
 
Regnskapet ble godkjent. 
 
Budsjett for neste sesong ble også godkjent.  
 

4. Kontingent. 
 
Kontingenten for hytte og påbegynt grunnmur innen året er fortsatt kr 6500,-. Sats kr. 
3.250,- for de tomter som er solgt før 31.12 men ikke påbegynt grunnmur. 
 
Dette vil da gi et lite underskudd i regnskapet. 
 
Underskuddet er dog avhengig av hvor store utgifter vi får på veivedlikehold. 
 

5. Overtakelse av drift av veier. 
 
Dette er i henhold til vedtekter datert 29.08.15(se vedlegg). Grunneier ser ikke for 
seg ytterligere større utbygging på grunn av markedssituasjonen, og vil derfor heller 
ikke dekke sommervedlikehold.  
Ved nye tomter som selges må vi avklare et beløp for dekning av veibelastning. 
 
Vi overtar derfor drift av veiene og styret må løpende avgjøre hva som er nødvendig 
vedlikehold og som dermed innebærer økte kostnader.  
 
Forutsetningen for overtakelse av drifter dog at veien opp til Henry blir ferdigstilt i 
løpet av året. 
 
Brøyteavtale med Jan Arild Myhra blir videreført.  
 
Avtalen inkluderer brøytestikker, brøyting av veier og inn til hyttene samt 
skraping/slådding av veier vår og høst. 
 

6. Valg. 
 
Styret sammensetning blir som følger: 
 
Arild Gonsholt (leder),  
Karin Lauritzen (kasserer)  
Henry Andersen (sekretær).  
Georg Weisser (styremedlem) 



 
I tillegg er grunneier representert ved Erling Tveit.  
 
Det er ikke varamedlem til styret. 
 
Det ble enighet om en felles valgkomite for både veglaget og hytteforeningen. 
Medlemmer der ble: Georg Weisser (leder) Yngve Torgersen og Ellen Prebensen. 
 
Yngvar Clausen fortsetter som revisor. 
 
 

      6.Eventuelt. 
 
Det er fortsatt endel som ikke overholder fartsgrensen på 30 km i feltet. Om 
sommeren blir det mye støv for hyttene som ligger nær veiene.   
 

Vi oppfordrer alle til å overholde fartsgrensen på 30 km i timen. 
Både store og små skal kunne ferdes trygt på veiene i Felehovet Nord. 
 
Det er viktig å melde inn adresseendringer. mailadresser o.l. til sekretæren i veglaget 
(henryandersen53@gmail.com) så adresselistene hele tiden er riktige. Det samme 
gjelder ved salg av hytter. 
 
Vi har en facebook-gruppe som heter Felehovet Nord i feltet vårt der vi informerer litt 
om gapahuken og andre ting som rører seg. Alle med hytte i feltet vårt som ønsker 
det kan selvsagt bli med der. 
 
 De som måtte trenge brøyting kan kontakte Jan Arild på 90777743. 
 
Felehovet 22.10.23. 
 
Sekretær 
Henry Andersen 
 
 

mailto:henry@kebas.no

